
Милица Делевић: Не расправљати о промени правца Србије, већ о регионалном представљању Косова
понедељак, 12 децембар 2011 14:04

Не треба расправљати о промени правца Србије после одлагања додељивања статуса
кандидата за чланство у Европској унији, већ приступити решавању проблема, па и
регионалног представљања Косова и Метохије, изјавила је директорка Канцеларије
Владе Србије за европске интеграције Милица Делевић.

  

"Можемо да разговарамо о модалитетима за регионално представљање, али верујем да
је боље учествовати и бити присутан на форумима и да, кад већ присуствујете, пажњу
посвећујете темама, а не учешћу других", казала је Делевић.

  

"Пут који нас тера на реформе и решавање проблема је прави пут и не треба
расправљати о промени правца због одлуке Европског савета за коју мислимо да у овом
тренутку не би требало да буде таква", казала је она у расправи за округлим столом
посвећеној потезима Србије после 9. децембра, када је за март одложена одлука о
додељивању статуса кандидата.

  

"Не треба да престанемо да решавамо проблеме", казала је Делевић на скупу који су
организовали Фондација Центар за демократију у сарадњи са Фондацијом Фридрих
Еберт и објаснила да до марта имамо две могућности: да кажемо да је то неправедна
одлука или да наставимо да решавамо проблеме.

  

Она је указала да Србија није једина земља којој је Савет ЕУ пооштрио услове после
препоруке ЕУ да добије статус кандидата, већ се то и раније дешавало из различитих
разлога.
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Делевић је закључила да је Србија урадила много, на реализацији "европских заповести"
и да су тиме створене претпоставке да се начин живота мења у свим областима, што је
ЕК и потврдила позитивом оценом.

  

(Танјуг)
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